

Study Buddy!



ER *125PV

9月1日至15日 早鳥獎賞
Sep 1 - 15 Early Bird Reward

KidScents兒童護理潔齒牙膏 KidScents Toothpaste 4oz

給小朋友選擇一支散發清新怡神香氣的牙膏，讓刷牙時間變成享受！KidScents兒童護理潔齒牙膏不含任何氟化物、染料、合成色素等化學物，讓小朋友自己也可以輕鬆刷牙！

Let your kids fall in love with the teeth brushing time with this toothpaste for its lovable invigorating scent! It can gently clean and promote healthy teeth without the use of fluoride, dyes and synthetic colors, etc which is safe for your kids to use on their own.

總值 Total Value HK\$99

ER 300PV
+ 190PV

V-6 綜合純植物油

V-6 Enhanced Vegetable Oil Complex 236ml

一整天照顧小孩可能會令您感到疲累，就讓V-6為您製造「me-time」。將V-6混合您喜愛的精油以調製按摩油，並按摩所需部位，有效舒緩肌肉疲勞同時滋養肌膚。您亦可以幫助小孩按摩以釋放壓力。

You may feel tired after taking care of your kids for a whole day. Let V-6 be you and your kids' luxurious me-time companion! Use it to dilute your favourite essential oils and create your customized massage oils for a relaxing massage, that helps to release stress and nourish the skin.

總值 Total Value HK\$638
(HK\$99 + HK\$243 + HK\$296)

ER 450PV
+ 300PV

QQ 450PV
ONLY

Valor複方精油

Valor Essential Oil Blend 5ml

小孩學習時難免會遇上挫敗或缺乏信心的時候，使用Valor複方精油激勵他們重拾信心，努力學習吧！此精油是Young Living創辦人Gary Young最喜愛的複方精油之一，每早起床後擴香，無論大人和小孩都能在清新香氣的氛圍下獲得信心，積極面對新一天的學習和挑戰。

It's important to get your kids' bodies moved even at home. Combining essential oils such as Eucalyptus Blue, Palo Santo and Lavender, the KidScents Refresh Essential Oil Blend is a rejuvenating and refreshing blend that can help your kids to stay energetic and motivated all the time!

總值 Total Value HK\$1,164
(HK\$99 + HK\$243 + HK\$296 + HK\$526)

ER 190PV
+ *125PV

KidScents Refresh複方精油

KidScents Refresh Essential Oil Blend 5ml

雖然我們未能一如以往讓小朋友外出玩耍，但鼓勵小孩在家中做運動十分重要。讓香氣清爽宜人的KidScents Refresh幫助您！此精油結合藍桉樹、聖檀木、薰衣草等精油，能煥發小孩精神活力，讓他們每天都精力充沛、健康地成長。

It's important to get your kids' bodies moved even at home. Combining essential oils such as Eucalyptus Blue, Palo Santo and Lavender, the KidScents Refresh Essential Oil Blend is a rejuvenating and refreshing blend that can help your kids to stay energetic and motivated all the time!

總值 Total Value HK\$342
(HK\$99 + HK\$243)

FREE SHIPPING
YL



FREE SHIPPING
YL



適用於香港及澳門市場。所有獎賞數量有限，先到先得，送完即止。有關優惠條款及細則，請參閱Young Living官方網頁。如有任何查詢，Young Living將保留最終決定權。

Available for Hong Kong & Macau market. Limited quantity for all rewards. First-come-first-served, while stock lasts. Please refer to the terms and conditions of the promotion on Young Living official website. Should there be any disputes, the decision of Young Living should be final.